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Het verschil tussen licht- en
donkergroen in Klavertje Vier

BIJEENKOMST Omwonenden niet gerust op aanleg natuur

Een veld bieten of maïs, een
koetje in de wei. Het is alle-
maal groen. Lichtgroen.
Donkergroen is de ‘echte’
natuur. Maar komt er in Kla-
vertje Vier wel genoeg van?

door Leon Janssen

B ewoners van het vijfdui-
zend hectare grote gebied
Klavertje Vier hoeven niet
bang te zijn dat hun omge-

ving dichtgebouwd wordt met tuin-
derskassen en kasten van opslaghal-
len, want ongeveer de helft van het
gebied blijft of wordt groen.
De mededeling van Rob Brugts,
manager productie milieu bij de
projectorganisatie van Klavertje
Vier, kan niet iedereen tijdens de
informatieavond in partycentrum
De Turfhoeve geruststellen. Zo’n
vierhonderd bewoners, belangheb-
benden en geïnteresseerden waren
donderdag naar het Sevenumse ho-

recabedrijf gekomen om daar de
laatste ontwikkelingen te horen
over het gebied waar de komende
twintig jaar onder meer (logistie-
ke) bedrijven, tuinderskassen, on-
derzoekscentra en mogelijk een ijs-
hal verrijzen. Bovendien komt er
een nieuwe verbinding tussen de
autowegen A73 en A67.
En er zou natuur komen, veel na-
tuur. „Nu al ligt er achthonderd
hectare groen wat tot de ecologi-
sche hoofdstructuur (ehs) hoort”,
zegt Brugts. „Daar komt nog zo’n
zevenhonderd hectare ehs bij. En
tussen de nieuwe bedrijven komen
natuurlijk ook groenzones met
wandel- en fietspaden waar gere-
creëerd kan worden. Hoe dat eruit
komt te zien, dat kunnen we nog
niet zeggen. Maar in totaal schatten
we toch wel dat er zo’n 2500 hecta-
re groen komt. Daarbij maken we
onderscheid tussen lichtgroen, zo-
als gras en bieten, en donkergroen,
bomen en struiken.”
„Ja, en wanneer wordt dat dan aan-
gelegd?”, vraagt Sevenummer Pe-
pijn van Essen. „Wordt de aanleg
van groen geen sluitpost van het ge-

heel en blijven we jaren tegen een
bouwput aankijken?”
„De aanleg van groen gaat gelijk op
met de ontwikkeling van het ge-
bied”, belooft de Sevenumse wet-
houder Huub Dinghs vlotjes. „On-
ze ambitie is het om de aanleg van
groen ook buiten de ehs zo snel
mogelijk op te pakken. Voorwaarde
is wel dat de gronden daarvoor te
verwerven zijn.”
„Ja, makkelijk gezegd, maar wij kij-
ken bij de veiling al jaren tegen een
bouwput aan”, klaagt een Venlon-
aar. „Klopt”, geeft ‘zijn’ wethouder
Mark Verheijen toe. „Daar was het
niet mogelijk het groen tijdig te rea-
liseren. Dat lag niet alleen aan Ven-
lo, een deel lag namelijk buiten de
gemeentegrenzen. In Klavertje Vier
hebben we in ieder geval iets goed
te maken.” „De lijn groen is heel na-
drukkelijk de lijn die we op zullen
pakken”, doet ook gedeputeerde
Ger Driessen een duit in het zakje.
„Maar of dat nu 2100 of 2300 hecta-
re zal worden, dat vind ik niet zo
belangrijk. Het gaat erom dat we
een omgeving creëren waar het
goed werken en leven is.”


